
 

Adelsö den 10 december 2014

Motion till kommunfullmäktige i Ekerö kommun
av Desirée Björk, Bernt Richloow och Robert Oberascher 

Ökat antal angöringsplatser för planerad
Pendelbåtstrafiken

Förslag till beslut i Ekerö kommunfullmäktige
Att Ekerö kommun tar upp diskussion med Trafikverket att utredning görs över 
möjligheten att redan vid starten av pendelbåtstrafiken angöra Alvik.

Bakgrund
Bekymrade Ekeröbor har kontaktat Öpartiet och påpekat att planerad pendelbåtstrafik 
enbart kan attrahera resande med målpunkt i centrala Stockholm.

De klagande har framfört att de skulle nyttiggöra pendelbåten om båten lade till vid Alvik där 
det finns möjlighet till snabbt ombyte till såväl tvärbanan som tunnelbanan.

Även många av de som kommer att resa med pendelbåten till centrala Stockholm skulle
sannolikt få totalt sett kortare restid till sitt arbete vid avstigning vid Alvik.

Desirée Björk (Ö)                      Bernt Richloow (Ö)                      Robert Oberasher (Ö)


